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Obec Ženklava

Ženklava 243, 742 67 Ženklava
tel.č.: 556 852 483 | e-mail: obec@zenklava.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 4 Zastupitelstva obce Ženklava

konané dne 22. 5. 2023 v zasedací místnost obecní úřad od 16:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 16,00 - 16,35
Přítomno: Ing. Jaroslav Plaček, Bc. Vojtěch Rýdel, Ing. Pavla Frant, Tomáš Juroška,

Miroslav Černoch, Ing. Kateřina Plačková
Omluveni: Ing. Jana Račková, Věra Kahánková,
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jaroslav Plaček
Zapisovatel*: Barbora Ernstová
Ověřovatelé zápisu: Tomáš Juroška, Karel Krhut,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Starosta přivítal přítomné a konstatoval,  že zasedání bylo řádně svoláno a vzhledem k počtu přítomných
zastupitelů je jednání usnášení schopno.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava konstatuje  že je přítomno 7 členů zastupitelstva a jednání je usnášení
schopno. Ing. Jana Račková a Věra Kahánková jsou řádně omluveny.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatelky

Ověřovatelé zápisu - Tomáš Juroška, Karel Krhut

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava jmenuje ověřovatele zápisu Tomáše Jurošku a Karla Krhuta, zapisovatelkou
je Barbora Ernstová

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Schválení programu zasedání
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program jednání z dnešního zasedání a způsob diskuze (diskuze zastupitelů i hostů z řad občanů bude probíhat
ke každému bodu samostatně)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava schvaluje program jednání z dnešního zasedání a způsob diskuze (diskuze
zastupitelů i hostů z řad občanů bude probíhat ke každému bodu samostatně).

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/4/2023 bylo schváleno.

4. Kontrola usnesení ze 3. zasedání Zastupitelstva obce Ženklava

Starosta připomněl postupně tři úkoly, které vyplynuly z minulého zasedání.

První úkol byl pro komisi životního prostředí a týkal se výsadby a opatření k ochraně proti výskytu komárů
u nově vzniklého rybníka. Za tento bod zodpovídá Vojtěch Rýdel. Starosta informoval, že se zastupitelé dohodli
uvolnit 20 tisíc na nákup prostředků na čištění vody v rybníku, 10 tisíc na nákup samotných rostlin a postřik
proti komárům zatím nebude řešen, protože se předpokládá daleko nižší výskyt komárů díky tomu, že rybník je
slunný, bez takových porostů, kde se komáři líhnou a množí.

Vojtěch Rýdel informoval o koupi biologického postřiku Samuraj, který by měl zamezit jednak množení řas,
jednak i tvorbě bahna. Sám s tímto prostředkem zkušenost nemá. Naopak má zkušenost s prostředkem firmy
Baktoma, který odbourává ale jen bahno. Prostředek Samuraj, který se obec chystá nakoupit, vyjde obec
na roční používání na cca 18 tisíc korun. Znovu zdůraznil, že tím, že se rybník zkulturnil, by počet komárů měl
být mnohonásobně menší. Samozřejmě nikdy nebude nulový. Důležité je, aby voda nezahnívala a to by měl
navrhovaný přípravek zajistit. Uvedl, že nemá smysl investovat do nějakých filtrů či okysličování. Rybník má
jednak přírodní  dno a předpokládá se,  že dešťová voda,  která rybník plní,  okysličovat nepotřebuje.  Dále
upozorňuje, že termín 21.6. je stanoven pro uskutečnění, ale doba, než přípravek začne účinkovat, může být až
6 týdnů.

Dále starosta informoval, že druhým úkolem bylo vstoupit do jednání s okolními obcemi a zjistit možnost
využití ukládání odpadů na jejich sběrných dvorech občany Ženklavy. Výsledek je takový, že Veřovice sběrný
dvůr nemají ani neplánují,  ve Štramberku funguje jen sběrné místo, ze kterého pak odpad odvážejí dále.
Do Kopřivnice, která svůj sběrný dvůr má, jede starosta ve středu a bude zjiťovat smluvní i finanční podmínky,
za kterých by naši občané mohli využívat sběrný dvůr, skladovat bio odpad a využívat take re-use centrum.
Odpady ženklavských občanů by se evidovaly zvlášť a započítalo by se nám to do vytříditelnosti odpadů.
Za úvahu dále stojí, zda by pak velkoobjemový odpad nemohl být jen jednou ročně třeba na jaře, když by měli
občané možnost ukládat také v Kopřivnici. Po jednání ve středu bude mít starosta více informací.

Třetím úkolem bylo zjistit možnost umístění zrcadla u domu č. p. 180. Toto měl za úkol Tomáš Juroška. Úkol je
splněn. Tomáš Juroška vybral místo na betonovém sloupu, kde bude zrcadlo, které je již zakoupeno, umístěno.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 3. zasedání Zastupitelstva obce
Ženklava

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Zpráva o činnosti ZO a OÚ



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 5

Starosta přednesl zprávu o činnosti.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava bere na vědomí zprávu o činnosti ZO a OÚ

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Uzavření a schválení smluv
blok 6-1

Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti číslo IV-12-8022830/03 podle ustanovení 

Starosta informoval, že jde o připojení elektrického vedení k nově postavenému domu mezi č. p. 180 a 203.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Ženklava  schvaluje  smlouvu  o  zřízení  věcného  břemene  -  služebnosti  číslo
IV-12-8022830/03 podle ustanovení § 1257 a násl. zákona č.89/2012 Sb. občanského zákoníku a ustanovení
§ 25 odst. 4 zákona č. 458/2000 Sb. energetického zákona.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/4/2023 bylo schváleno.

blok 6-2

Smlouva o zpracování místní energetické koncepce mezi obcí Ženklava a firmou GADES solution s.r.o

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava schvaluje smlouvu na zpracování místní energetické koncepce mezi obcí
Ženklava  a  firmou  GADES  solution  s.r.o  uzavřenou  podle  §  2586  a  násl.  zákona  č.  89/2012  Sb.
(Občanského zákoníku) v platném znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/4/2023 bylo schváleno.

7. Schválení výběrového řízení

Schválení rozhodnutí o výběru dodavatele veřejné zakázky Dětské hřiště v obci Ženklava

Starosta informoval, že se podařilo získat dotaci na hřiště v MŠ a proběhlo výběrové řízení, které je nutno dnes
schválit. Bylo osloveno několik firem, přihlásila se jen firma Aleš Bruckner.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava schvaluje dodavatele veřejné zakázky pod názvem "Dětské hřiště v obci
Ženklava".

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/4/2023 bylo schváleno.

8. Různé
blok 8-1
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Schválení zmocnění starosty k výkonu práv obce na valných hromadách ASOMPO, a.s. a to pro celé volební
období 2022-2026

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Ženklava  schvaluje  zmocnění  starosty  k  výkonu  práv  obce  na
valných  hromadách  ASOMPO,  a.s.  a  to  pro  celé  volební  období  2022-2026  ve  znění:

Zastupitelstvo obce ve smyslu § 84 odst. 2 písm. f)  zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění pozdějších předpisů, jakožto akcionář společnosti ASOMPO, a.s., se sídlem Životice u Nového
Jičína 194, PSČ 742 72,  IČ 258 72 826, deleguje jako zástupce obce  pro výkon všech práv akcionáře pana
Ing. Jaroslava Plačka, nar. 29.4.1983, bytem Ženklava 348, 74267

Delegace zástupce obce, jakožto zástupce akcionáře, je určena k výkonu všech práv akcionáře jménem
akcionáře na více valných hromadách, a to na všech valných hromadách (řádných, mimořádných nebo
náhradních) konaných v době od udělení této delegace do dne 31. 8. 2026

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/4/2023 bylo schváleno.

blok 8-2

Schválení  smlouvy mezi  firmou Aleš Brűckner a obcí  Ženklava na realizaci  veřejné zakázky pod názvem
Dětské hřiště v obci Ženklava

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava schvaluje smlouvu mezi s firmou Aleš Brűckner a obcí Ženklava na realizaci
veřejné zakázky pod názvem Dětské hřiště v obci Ženklava

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/4/2023 bylo schváleno.

blok 8-3

Schválení žádosti o dotaci z OP JAK Šablony pro ZŠ a MŠ I.

Mgr. Hana Vidličková, ředitelka školy, informovala, že je to již asi třetí nebo čtvrtá dotace, kterou škola žádá.
Z těchto dotací byly pořízeny například interaktivní tabule do každé třídy i do družiny, na což by klasický
rozpočet nikdy nestačil. Vybavení školy se posouvá právě díky těmto dotacím.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Ženklava schvaluje sdělení ředitelky školy o podání žádosti o dotaci  z OP JAK Šablony
pro ZŠ a MŠ I. ve výši 918 774 Kč. Dotace bude využita pro zkvalitnění vzdělávání v ZŠ, MŠ a ŠD.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4c/4/2023 bylo schváleno.

9. Interpelace

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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10. Diskuze

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Závěr

Starosta konstatoval, že všechny body programu dnešního zasedání byly vyčerpány, ukončil zasedání, rozloučil
se s přítomnými a poděkoval jim za účast.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Tomáš Juroška, Karel Krhut   ............................................................
 
Starosta Ing. Jaroslav Plaček   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 23. 5. 2023


